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2022.gada 14.martā        Nr. 6 

 

 

Sēde sasaukta 2022.gada 14.martā plkst. 17  

Sēde atklāta 2022.gada 14.martā plkst. 17 

 

Sēdi  vada Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 18 Bauskas novada domes deputāti: 

Domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, 

deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Solveiga Lineja, deputāts 

Juris Krievs, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Jānis Siugalis, deputāte Ināra Pētersone, 

deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Rihards Melgailis, deputāts Ingmārs Līdaka, deputāte 

Laine Baha, deputāts Jānis Kalniņš, deputāte Līga Rimševica, deputāts Jānis Dūmiņš, 

deputāts Arnolds Jātnieks, deputāts Raitis Ābelnieks 

 

Sēdē piedalās: 

Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Attīstības un plānošanas nodaļas 

projektu vadītāja Ineta Bramane, pašvaldības izpilddirektora Ivars Romānovs, Rundāles 

apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības 

labklājības departamenta vadītāja Antra Ozoliņa, sabiedrisko attiecību speciālists Artūrs 

Dulbe, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu 

departamenta vadītāja Indra Latviete, Iecavas apvienības pārvaldes vadītāja vietniece Inga 

Upelniece, Uzņēmējdarbības un mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, Attīstības un 

būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, Iecavas apvienības pārvaldes vadītājs 

Normunds Vāvers, Būvniecības nodaļas vadītājs Ralfs Simanovičs, Informāciju tehnoloģijas 

nodaļas vadītāja Zinaida Sparāne, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs 

 

SĒDI PROTOKOLĒ Administratīvās nodaļas domes sekretāre Mārīte Dābola. 

 

SĒDES DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 24.februāra lēmumā “Par grozījumiem 

Bauskas novada attīstības programmā”. 

2. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 24.februāra lēmumā “Par projekta 

“Daudzfunkcionāla sociālo pakalpojumu centra izveide Baldones ielā 65, Iecavā - II, IV, V 

kārta” iesniegšanu”. 

 

Domes priekšsēdētājs A.Okmanis informē, ka izskatīšanai domes sēdē iesniegti vēl trīs 

lēmumprojekti. Lūdz balsot par priekšlikumu: sēdes darba kārtības papildināšanu. 

 

 Balsojums par darba kārtību: 

Par priekšlikumu balso: "par" 18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 
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1.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 24.februāra lēmumā “Par grozījumiem 

Bauskas novada attīstības programmā”. 

(I.Bramane, A.Okmanis) 

Ziņo: Ineta Bramane (attālināti). 

Bauskas novada dome 2022.gada 24.februārī pieņēma lēmumu par attīstības 

programmas investīciju plāna apstiprināšanu jaunā redakcijā un apstiprināja projekta 

“Daudzfunkcionāla sociālo pakalpojumu centra izveide Baldones ielā 65, Iecavā- II, IV, V 

kārta” plānoto kopējo budžetu, pašvaldības un valsts finansējumu.  Izvērtējot būvniecības 

piedāvājumu, konstatētas kļūdas, tāpēc veiktas izmaiņas projekta kopējās izmaksās. 

Aizdevuma saņemšanai plānots iesniegt arī projektu Rundāles teritorijā “Pašvaldības 

autoceļa B7 “Priedītes–Mežotnes stacija” pārbūve”, veicot attiecīgus grozījumus investīciju 

plānā. 

A.Okmanis iebilst: sagatavotajā lēmumprojektā ir tikai viens punkts – par projektu 

Iecavas teritorijā. Balsot var tikai par sagatavoto redakciju. 

V.Čačs lūdz lēmuma projekta 1.punktā skaitli “2021.” aizstāt ar skaitli “2022.” 

 

Lai veiktu labojumus lēmumprojektā A.Okmanis plkst.17.08 izsludina sēdes 

pārtraukumu 10 minūtes. 

Sēde turpinās plkst.17.18. 

 

I.Bramane paskaidro, ka papildinājusi lēmumprojektu ar 2.punktu par projektu 

Rundāles teritorijā, kā arī veikusi atbilstošus grozījumus investīciju plānā. 

Deputātiem jautājumu vai iebildumu nav. Balso par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

 -  Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards 

Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Papildināt sēdes darba kārtību ar 3., 4. un 5.punktu. 

 

 

Papildu darba kārtība: 

3. Par investīciju projekta “Pašvaldības autoceļa B7 “Priedītes – Mežotnes stacija” pārbūve 

(1806 m), posmā no 0,0 km līdz 1,806 km” iesniegšanu. 

4. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 27.janvāra nolikumā Nr.5 “Par 

sporta pasākumiem un sporta attīstībai paredzēto pašvaldības budžeta līdzekļu sadales 

kārtību Bauskas novadā”. 

5. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības Sporta lietu komisijas nolikumā. 
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Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 156 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2022.gada 24.februāra lēmumā "Par grozījumiem 

Bauskas novada attīstības programmā”". 

 

2.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 24.februāra lēmumā “Par projekta 

“Daudzfunkcionāla sociālo pakalpojumu centra izveide Baldones ielā 65, Iecavā – II, IV, V 

kārta” iesniegšanu”. 

(I.Bramane, A.Okmanis, V.Čačs, G.Kalniņš) 

Ziņo: Ineta Bramane (attālināti). 

Izvērtējot būvdarbu iepirkumā iesniegto pretendentu finanšu piedāvājumus un tāmes, 

konstatētas kļūdas piedāvājumos, kā rezultātā izmainījušās projekta kopējās izmaksas un 

līguma summa. Saistībā ar šīm izmaiņām nepieciešams veikt izmaiņas projekta kopējās 

izmaksās, būvdarbu izmaksās, būvuzraudzības izmaksās. 

Uz A.Okmaņa jautājumu, par kādu summu precizējas izmaksas, I.Bramane:  par 4711 

EUR vairāk. 

V.Čačs jautā, vai ar celtniekiem ir runāts par iespējamu sadārdzināšanos, ņemot vērš 

politisko situāciju, I.Bramane: pašreiz notiek iepirkuma izvērtēšanas process, bet pieļauj, ka 

cenas var mainīties. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis)  

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 157 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2022.gada 24.februāra lēmumā “Par projekta 

“Daudzfunkcionāla sociālo pakalpojumu centra izveide 

Baldones ielā 65, Iecavā - II, IV, V kārta” iesniegšanu”". 
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3.p. 

Par investīciju projekta “Pašvaldības autoceļa B7 “Priedītes – Mežotnes stacija” pārbūve 

(1806 m), posmā no 0,0 km līdz 1,806 km” iesniegšanu. 

(J.Kalinka, G.Kalniņš, A.Okmanis) 

Ziņo: Jolanta Kalinka. 

Pašvaldībā saņemta Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas vēstule ar 

aicinājumu iesniegt investīciju projektu pieteikumus atbilstoši Ministru kabineta 2022.gada 

22.februāra noteikumiem Nr.143. Investīciju projektam jāatbilst nosacījumiem: pašvaldības 

līdzfinansējums nav mazākas par 15 % un aizņēmuma apmērs nav lielāks par 85 % no 

projekta kopējām izmaksām attiecīgā gadā, pašvaldības budžeta līdzfinansējums veikts līdz 

aizņēmuma pieprasījuma iesniegšanai. Pagājušā gada septembrī tika sniegts projekts 

“Pašvaldības autoceļa B7”Priedītes–Mežotnes stacija” pārbūve (1806 m), posmā no 0,0 km 

līdz 1,806 km”, bet to neapstiprināja. Šis autoceļš  savieno tūrisma objektus– Rundāles pils un 

Bauskas pils–, tam ir grants segums, vietām izskalots. Autoceļam nepieciešama pārbūve. Līdz 

1.aprīlim iespēja sagatavot šā projekta pieteikumu un iesniegt VARAM. Projekta kopējās 

izmaksas ir 255 322,23 EUR, autoruzraudzība 847 EUR, būvuzraudzība 11 603,90 EUR. Lūdz 

apstiprināt projekta kopējās izmaksas un projekta apstiprināšanas gadījumā nodrošināt 

pašvaldības līdzfinansējumu 2022.gadā 25 374,62 EUR un 2023.gadā – 25 374,62 EUR. 

G.Kalniņš iebildums, ka finansējums paredzēts no projektu līdzekļiem, bet nevis no 

ceļu naudas. 

Citu iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Jānis Kalniņš, Juris 

Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  1 (Guntis Kalniņš) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 158 "Par investīciju projekta 

“Pašvaldības autoceļa B7 “Priedītes – Mežotnes stacija” 

pārbūve (1806 m), posmā no 0,0 km līdz 1,806 km” 

iesniegšanu". 

 

4.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 27.janvāra nolikumā Nr.5 “Par 

sporta pasākumiem un sporta attīstībai paredzēto pašvaldības budžeta līdzekļu sadales 

kārtību Bauskas novadā”. 

(L.Rimševica) 

Ziņo: Līga Rimševica. 

Lūdz apstiprināt sagatavotos grozījumus  nolikumā “Par sporta pasākumiem un sporta 

attīstībai paredzēto pašvaldības budžeta līdzekļu sadales kārtību Bauskas novadā”, precizējot 

28., 32., 47., 65., 66. un 67.punktu. 

Jautājumu nav. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 159 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības 2022.gada 27.janvāra nolikumā Nr.5 “Par sporta 

pasākumiem un sporta attīstībai paredzēto pašvaldības budžeta 

līdzekļu sadales kārtību Bauskas novadā”". 

 

5.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības Sporta lietu komisijas nolikumā. 

(L.Rimševica) 

Ziņo: Līga Rimševica. 

Sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem Sporta lietu komisijas nolikumā, izsakot 

jaunā redakcijā 7.punkta apakšpunktus, papildinot ar 22.punktu. Lūdz pieņemt lēmumu. 

Jautājumu vai iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis, Aivars Okmanis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 160 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības Sporta lietu komisijas nolikumā". 

 

 

Sēdi beidz 2022.gada 14.martā plkst. 18.11. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2022.gada 31.martā plkst. 9. 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 7 lp. 

2. Bauskas novada investīciju plāns uz 126 lp. 

3. 14.03.2022. nolikums Nr.20 uz 1 lp. 
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4. 14.03.2022. nolikums Nr.21 uz 1 lp. 

5. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa parakstītā darba kārtība uz 1 lp. 

 

 

Sēdes vadītājs      Aivars Okmanis 

 

Sēdes protokolētāja     Mārīte Dābola 


